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Årets sista styrelsemöte blev relatvt kort. Värt at nämna är at det trots lågsäsong pågår aktviteter. 

Pensionärsfkat fortsäter en vecka tll och seglarna har träfats för at snacka starter och 10 

december är sista träfen för året, håll koll på Facebook om tema. Bosse har haf koll på klubbens 

investeringar och sedan 2012 har vi investerat knappa 5 miljoner. Vaten och avlopp samt bryggorna 

är stora delar i det. Vi har fåt ärva et segelsällskap med klubbhus och bryggor och vår generaton nu 

ska lämna efer oss något at bygga vidare på tll kommande generatoner är väl et bra moto at 

jobba efer.

Et gäng med Mats i spetsen har kavlat upp ärmarna och rivit ut det mesta i servicebyggnaden, nya 

golv, väggar VVS och el ska var klart tll kommande säsong. Grusplanen har fyllts upp med något lass 

grus där det var stora pölar i somras.

Datum för kommande årsmöte spikades tll torsdag 20:e februari, vi kollar upp lokal, fka och 

eventuellt någon intressant föreläsare.

Isen i hamnen har lagt sig så jag föreslog bandymatch i helgen men fck inget gehör, men jodå det har 

spelats på isarna förr säger Micke.
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